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Vragen naar aanleiding van de verkeerssituaties brug De Roo van Alderwereltlaan/Hekkerdreef 
en kruispunt Aschatterweg-Torenakkerweg 

 
Leusden, 25 augustus 2016 
 
Geacht college, 
 
De scholen zijn weer begonnen! Een kwetsbare groep jonge verkeersdeelnemers stort zich in het 
verkeer. In dat verband ervaren inwoners van Leusden een aantal verkeerskruisingen in Leusden 
als uiterst onveilig en spreken ons daar op aan. Daarom hebben wij de volgende vragen: 
 
Brug en kruising fietspad De Roo van Alderwereltlaan/Hekkerdreef/De Spijlen 
Er bereiken ons de laatste weken nogal wat opmerkingen over de situatie rond de nieuwe brug in 
Leusden-Zuid/Tabaksteeg. Door hoog opgroeiend onkruid bij het fietspad is het steeds moeilijker 
voor een automobilist om aankomende fietsers te zien. 
 
Verder kregen wij de vraag of de nieuwe drempel voldoet aan de eisen die gelden voor een 30km-
zone. Daarbij is de hellingshoek, naar het oordeel van inwoners, mogelijk te scherp (net als in de 
Hamersveldseweg-Zuid). Inwoners vragen zich ook af, waarom  er een putdeksel juist boven op de 
drempel geplaatst is en welk risico dat mogelijk met zich mee brengt voor motorrijders in de win-
ter of bij nat weer. 
 
Bij de brug is naar het oordeel van diverse inwoners vanaf de Hekkerdreef geen goed zicht op ver-
keer dat vanuit Leusden-Zuid komt. Dit laatste zou kunnen leiden tot ongelukken. Inwoners geven 
aan dat ter plekke soms krachtig geremd wordt. Is het mogelijk om, eventueel tijdelijk, heldere 
bewijzering te plaatsen? 
 
Kruising Asschatterweg/Torenakkerweg op de hoek van woonzorgcentrum ’t Hamersveld 
Deze kruising wordt door de enorme brij aan verkeerstekens als zeer onoverzichtelijk en onveilig 
ervaren. Het is volstrekt onduidelijk wie waar voorrang heeft. Door het ontbreken van fysieke ver-
keersremmers wordt het kruispunt bovendien soms op zeer hoge snelheid gepasseerd. Waarom is 
er niet gekozen voor “less is more”? Is hier geen plaats voor een (mini)rotonde? Ouders van jonge 
kinderen maken zich zorgen, signaleren veel bijna-ongevallen en men durft kinderen niet alleen 
naar school te laten fietsen. Kan hier met spoed iets aan gedaan worden? 
 
Wij verzoeken het college om snel met oplossingen te komen en de gemeenteraad daarover te 
informeren. 
 
Namens de VVD-fractie, 
Met vriendelijke groet, 
 
Klaas Roskam 


